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Tidpunkt:
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Plats:
Digitalt möte via Teams. /Bodholmsplan 2.

Justering:

Axel Otten
Ordförande för sammanträdet.
Godkänd digitalt 2021-05-24

Karin Rask
Justerare

Leo Westerblom
Nämnd och verksamhetsstöd
Enheten Administration och IT
Tfn 08-508 24889
E-post leo.westerblom @stockholm.se
stockholm.se

Närvarande:
Lotta Rosenström
Axel Otten
Karin Rask
Mikael Erdefelt
Margareta Jonsson

Övriga närvarande:
Johan Kling Ordförande Skärholmens stadsdelsnämnd. § 6
Salar Rashid Vice ordförande Skärholmens stadsdelsnämnd. § 6

Två teckentolkar.
David Jansson IT-tekniker För digitalt stöd
Leo Westerblom sekreterare.

Återbud:
Anette Rosing
Stig-Joeran Samuelsson

1 § Mötets öppnande
Ordföranden för dagens möte Axel Otten hälsar alla välkomna och
öppnar dagens möte.



2 § Presentationsrunda
Johan Kling och Salar Rashid ansluter sig till det digitala mötet.

3 § Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns med tillägg av paus efter§ 6.

4 § Val av justerare
Mötet väljer sammanträdets ordförande och ledamoten Karin Rask
till att justera dagens protokoll.

5 § Föregående protokoll

Protokollet godkänns och läggs därefter till handlingarna.

§ 6 Samarbete med nämnden
Johan Kling och Salar Rashid deltar på dagens sammanträde och
svarar på frågor från rådet bland annat om hur de ser på rådets roll.
De ser gärna att rådet tar fram strategiskt viktiga frågor exempelvis
till stadsdelsnämndens verksamhetsplan. Det vore det bra om rådet
kan lämna synpunkter som kan användas till en utvärdering av
stadsdelsnämndens insatser på det lokalt planet. Vissa frågor såsom
torgen i stadsdelsområdets centrumanläggningar är det
Trafikkontoret som har rådighet över och då kan rådet vända sig till
dem i frågor som är viktiga för rådet.

Vidare ger Johan Kling och Salar Rashid sin syn på ett förslaget om
ny organisation av stadsdelsnämndernas funktionshinderråd.

7 § Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde
Rådet konstaterar att avdelningen medborgarservice, stadsmiljö och
öppen verksamhet har flera bra skrivna tjänsteutlåtanden. Bland
annat har funktionshinderrådets synpunkter inarbetats i
tjänsteutlåtandet Översyn av motionsspåret Sätra/Skärholmen.

8 § Särskilda frågor till detta möte

1. Samarbete med nämnden

Frågan har diskuterats med ordföranden och vice för nämnden
under § 6. Rådet önskar att få regelbundna kontakter till exempel en
gång varje kvartal med representanter för nämnden. Presidiet var
positivt till detta liksom att rådet kontaktar partiernas gruppledare.

2. Rådens framtid



Ett remissförslag om organiseringen av stadsdelsnämndernas
funktionshinderråd har skickats ut från stadsledningskontoret till
berörda handikapporganisationer om funktionshinderrådens framtid.
Förslaget innebär bland annat att antalet råd i stadsdelarna ska
minska från 13 till 4. Funktionsrätt Stockholm har skickat en
inbjudan och erbjudit föreningarna att skicka tre representanter till
ett möte om remissförslaget den 27 maj.

Lotta Rosenström och Axel Otten får i uppdrag att skriva ett utkast
till remissvar från Skärholmens stadsdelsnämnds och att kontakta
övriga stadsdelsråd.

Funktionsrätt Stockholm har ett uppdrag att rekrytera ledamöter till
alla funktionshinderråd i staden inklusive stadsdelarnas råd.

3. Projekt Digital tillgänglighet

Rådet diskuterar en skiss till en arbetsplan för Digital tillgänglighet
inklusive en digital plattform, som stadsdelsförvaltningen jobbar
med. Några i rådet har prövat plattformen och de kommer att
kontakta yngre personer som de har kontakt med för att be
ungdomarna om att bli testpersoner. Testpersonerna kan komma att
medverka i en av förvaltningen anordnad workshop för att utvärdera
den digitala plattformen.

4. Projekt fysisk tillgänglighet

Frågan skjuts till kommande sammanträde.

5. Arbetsplan för rådet

Rådet tar upp frågan om arbetsplan vid till kommande möte.

6. Inbjudan till stadsdelsdirektören

Frågan tas upp senare. Det är kort om tid till nästa möte för att
skicka inbjudan.

9 § Skrivelser och rapporter
Kommunstyrelsen råd för funktionshinderfrågor protokoll 3/2021.

10 § Punkter till nästa möte
- Inbjuds Irma Ortega Cruz om digitala plattform
- Rådets framtid och om mötet 27 maj



- Arbetsplanen om höstens arbete (Rådets arbetsgrupper gör
en skiss på arbetsplan till nästa möte)

11 § Övriga frågor
Rådet önskar att förvaltningens IT-avdelning gör en pedagogisk
beskrivning för rådet om hur man loggar in till möte i Teams.

12 § Mötet avslutas
Mötet avslutas med en utvärdering av dagens möte.
Rådets tycker att det var ett bra möte och värdefullt att få träffa
nämndens ordförande och vice ordförande.
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Leo Westerblom



Leo Westerblom

Från:
Skickat:
Till:
Kopia:
Ämne:

Karin Rask < karin.rask@telia.com >
den 24 maj 2021 21:40
Axel Otten
Leo Westerblom
Re: Justering av protokoll

Jag godkänner det protokoll från mötet den 20/5 2021 som Axel har kompletterat.
Det enda jag jag vill tillägga är att i §6 rad 6-7 har det blivit ett "det" för mycket och i §8 punkt 3 bör det
stå prövat inte prövad.
För övrigt allt bra
Med hälsning
Karin

Skickat från min iPad

24 maj 2021 kl. 18:10 skrev Axel Otten <axel.otten@hotmail.com>:

Har gjort vissa justeringar och skickat till Karin för synpunkter.

/Axel

Från: Leo Westerblom <leo.westerblom@stockholm.se>
Skickat: den 24 maj 202116:22
Till: Axel Otten <axel.otten@hotmail.com>; Karin Rask (karin.rask@telia.com)
<karin.rask@telia.com>
Ämne: Justering av protokoll

Hej.
Jag bifogar ett förslag till protokoll från Rådet för Funktionshinderfrågors möte 20210520 för
justering/godkännande.
Med vänlig hälsning
Leo Westerblom

Leo Westerblom
Administration och sekreterare för pensionärs- och funktionshinderråd.

Skärholmens Stadsdelsförvaltning
Nämnd- och verksamhetsstöd, Enheten för administration och IT.
Bodholmsplan 2, Box 503, 127 26 Skärholmen
Telefon: 08-508 24 889
E-post: leo.westerblom@stockholm.se
stockholm.se


